



أرامكو السعودية
Saudi Aramco



Certificate of Appreciation

Ras Tanura Refinery Maintenance Department

Would Like To Appreciate

Alhaddad, Hassan H - Badge # 797645

For His Excellent Participation And Engagement On RT Lab HVAC Units Replacement And For His Excellent Attendance And Communication During His Coop Assignment With RTIR Support Unit/ HVAC Group.

4/10/2019

Harthi Ghazi J., Unit head
RT Refinery Maintenance Support Unit



certificate of completion

Presented to

Hassan Hussain Alhaddad

to acknowledge completing the Industrial Cooperative Training Program and
thank him for his dedication and contribution during his assignment
from January 13, 2019 through April 11, 2019.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Ghannam R. Al-Dossary', written over a horizontal line.

Ghannam R. Al-Dossary

Supervisor, Vocational Training Partnerships Division

Kingdom of Saudi Arabia
Technical and Vocational Training Corporation
Community Service and Continuous Training Center



المملكة العربية السعودية
المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني
مركز خدمة المجتمع والتدريب المستمر

شهادة حضور برنامج تدريبي

يمنح مركز خدمة المجتمع و التدريب المستمر الفرعي بالكلية التقنية بالدمام

حسن بن حسين بن علي الحداد

رقم الهوية الوطنية : 1097883027

شهادة حضور برنامج

مبادئ التبريد والتكييف

بإجمالي 16 ساعة تدريبية خلال الفترة من 1438/07/19هـ إلى 1438/07/22هـ

عميد الكلية التقنية بالدمام


احمد بن عبدالكريم الثنيان

رئيس المركز الفرعي لخدمة المجتمع و التدريب المستمر
بالكلية التقنية بالدمام




فريد بن محمد العايد

رقم الشهادة 17/77/83

نسخة رقم : 1



Date: 27/07/2020

التاريخ : 1441/12/06 هـ

EXPERINCE CERTIFICATE

شهادة الخبرة

AlReziza Trading & Contracting (ARTCCO), Mr. Hassan Hussain Al Haddad Saudi Nationality, ID 1097883027 worked in the company as Refrigeration Technician From 01/03/2020 To 08/07/2020.

تشهد شركة الرزيزا للتجارة والتعهدات (ارتكو) بان السيد حسن حسين الحداد ، سعودي الجنسية ، يحمل بطاقة هويه رقم 1097883027 عمل لدينا بمهنة فني تبريد في الفترة ما بين 2020/03/01 إلى 2020/07/08 ،

During his service in The company. Mr. Hassan Hussain Al Haddad proved to be effective at the time and perseverance and accomplished all the tasks entrusted to him to the best satisfaction and fulfilled all his duties and duties towards the company

وخلال فترة عمله اثبت السيد / حسن حسين الحداد مواظبته ودقته والتزامه بأخلاق المهنة وقد اتم كامل المهام المكلف بها على أتم وجه وقد استوفى المذكور كامل حقوقه والتزاماته اتجاة الشركة ،

This certificate was issued at his requested without any liability to the company

وقد اصدرت هذه الشهادة بناء على طلبه ، دون أدنى مسؤولية على الشركة



Human Resource Management

إدارة الموارد البشرية

التاريخ : 1442/12/22هـ
الموافق: 2021/08/01م

شهادة خبرة
Certificate of experience

تشهد شركة استرم للخدمات الفنية سجل تجاري رقم 1010218606 بأن السيد/ حسن حسين بن علي الحداد، سعودي الجنسية، يحمل هوية رقم 1097883027، كان يعمل لدينا بوظيفة فني تكييف وتبريد تشغيل وصيانة من الفترة 2020/07/08 حتى 2021/07/07.

وخلال فترة عمله عُرف المذكور اعلاه بأنه موظف مجتهد حسن السيرة والسلوك، وذو قدرات عملية جيدة، مخلص في عمله.

وقد تم إعطائه هذه الشهادة بناء على طلبه دون ادنى مسؤولية على الشركة.

والله ولي التوفيق،،،،

قسم الموارد البشرية

18/2021

